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ریی�س جمهور ضم�ن تقدی�ر از زحمات 
هی�ات امنای صندوق توس�عه مل�ی در دو 
س�ال و نیم گذش�ته، بر ض�رورت توجه به 
حفظ س�رمایه های صندوق توسعه ملی به 

عنوان صندوقی بین نسلی تاکید کرد.
ب��ه گزارش خبرگ��زاری مهر، جلس��ه »هیات 
امنای صندوق توس��عه ملی« ب��ا حضور حجت 
الاسلام س��ید ابراهیم رییسی به منظور بررسی 
گزارش عملکرد س��الانه این صندوق در س��ال 
مالی ۱۴۰۱ و ۹ ماهه س��ال ۱۴۰۲ و همچنین 
ارائه گزارش هیئت نظارت بر این صندوق برگزار 

شد.
رییس جمهور در این جلس��ه پس از اس��تماع 
گزارش هیئت عامل در خصوص منابع و مصارف 
صن��دوق و همچنی��ن گزارش هیئ��ت نظارت، 
ضم��ن تقدیر از زحمات هیئ��ت امنای صندوق 

توس��عه ملی در دو سال و نیم گذشته، با تاکید 
بر ضرورت توجه به حفظ س��رمایه های صندوق 
توسعه ملی به عنوان صندوقی بین نسلی گفت: 
از آنج��ا که اس��اس و فلس��فه صندوق توس��عه 
ملی نه برای هزینه بلکه برای ایجاد توس��عه در 
کش��ور بوده، لذا توجه به توسعه کشور با اتکا به 
سرمایه های این صندوق منطبق بر سیاست های 

سند هفتم توسعه، مورد تاکید است.
رییس��ی همچنین توجه ویژه صندوق توسعه 
ملی به س��رمایه گذاری در بخ��ش انرژی و نیرو 
و حمای��ت جدی از بخ��ش خصوصی در جهت 
تقوی��ت زیرس��اخت های کش��ور و نی��ز جبران 
عقب ماندگی ه��ا در این حوزه ه��ا را مورد تاکید 
ق��رار داد. در این جلس��ه همچنین ۳ مصوبه در 
خصوص ش��یوه اخذ مطالبات صندوق توس��عه 

ملی از دستگاه های اجرایی به تصویب رسید.

رئیس انجمن وابس�تگان نظام�ی مقیم ایران 
ب�ا تاکید بر اینکه صنع�ت دفاعی ایران با تلاش 
دانش�مندان داخل�ی و صنای�ع خ�ود یک�ی از 
پیشتازان تولید پهپاد در جهان به صورت بومی 
اس�ت، گفت: جمهوری اس�لامی ای�ران نه تنها 
می توان�د به طور مس�المت آمیز ب�ه بازگرداندن 
ثب�ات در خاورمیانه کمک کند بلک�ه می تواند 
بر فرآیندهای صلح در س�ایر نقاط جهان، تأثیر 

بگذارد.
به گزارش ایسنا به نقل از ارتش، »اسلاو ومیر کولتون« 
رئیس انجمن وابس��تگان نظامی مقیم ای��ران در دیدار 
وابس��تگان دفاعی و نظامی مقیم ایران با فرمانده نیروی 
گفت: از طرف تمامی وابس��تگان دفاعی و نظامی مقیم، 
ایران از س��رتیپ حمید واحدی باب��ت دعوتی که از ما 
دیپلمات  ه��ای نظامی خارجی به عمل آوردند تا در کنار 
میزبانان، روز نیروی هوایی ایران را جشن بگیریم صمیمانه 
قدردانی می کنم. وی افزود: تامین امنیت حریم هوایی 
کشور یکی از وظایف اساسی نیروهای مسلح کشور است، 
اظهار کرد: در حال حاضر، نیروی هوایی ارتش جمهوری 
اسلامی ایران وظایف دفاعی خود را به خوبی انجام داده 
و ماموریت های محوله را با کارکنان متعهد و تجهیزات 
مختلف برای مراقبت صحیح از منافع کشور انجام می دهد. 
وی با بیان اینکه حفظ و ارتقای توانمندی های این نیروی 
بسیار مهم، بسیار حیاتی است بیان کرد: با پیشرفت روز 
به روز فناوری ها در نیروی هوایی توانایی فنی برای دفاع از 
منافع کشور با هواپیماهای پیشرفته به موضوعی حیاتی 
تبدیل ش��ده است. وی ادامه داد: در دفاع از میهن اولین 
نفراتی که با دشمن درگیر می شوند، معمولاً دو نیروی  
پدافن��د هوایی و نیروی هوای��ی قوی، مجهز و متبحر از 
نیروهای مسلح هستند. هر نیروی مسلحی به تجهیزات 
دفاعی با توانایی بالا مانند هواپیماها و پهپادها نیاز دارد. 
اس��لاو ومیر کولتون تصریح کرد: صنعت دفاعی ایران با 

تلاش دانشمندان داخلی و صنایع خود یکی از پیشتازان 
تولی��د پهپاد در جهان به صورت بومی اس��ت. امیدوارم 
این عرصه پرچم��دار در صنعت ایران بتواند با موفقیت 
و تاثیر گذاری بیشتری در سایر امور غیر نظامی استفاده 
ش��ده و برای ایران قبل از هر چیز در عرصه صلح آمیز 
س��ربلندی به ارمغان آورد. وی افزود: مهندسان ایرانی با 
انجام پژوهش در مورد هواپیماهای پیشرفته امکان تولید 
تجهیزات مدرن و کاملاً عملیاتی را به کش��ور می دهند 
من قویاً معتقدم که ایران با اس��تفاده از این تجهیزات و 
توانمندی نی��روی هوایی خود بانیت صلح آمیز می تواند 
کمک موثرتری به ثبات و امنیت منطقه ای کند. رئیس 
انجمن وابستگان نظامی مقیم ایران تاکید کرد: زیرا تنها 
تلاش مشترک همه بازیگران جهانی و منطقه ای می  تواند 
صلح و ثبات را در خلیج فارس و در منطقه خاور میانه به 
ارمغان آورد. منطقه ای که به ویژه امروز به گفتگو احترام 
متقابل و توس��عه صلح آمیز نیاز دارد. وی گفت: من به 
عنوان صدای همه همکارانم - وابستگان دفاعی و نظامی 
مقیم ایران- قویاً بر این باورم که جمهوری اسلامی ایران 
به عنوان کشوری بزرگ با تجربه در جنگ و سرافراز نه 
تنها می  تواند به طور مسالمت آمیز به بازگرداندن ثبات 
در خاورمیانه کمک کند بلک��ه می تواند بر فرآیندهای 
صلح در سایر نقاط جهان هر جایی که با درگیری مواجه 

هستیم، تأثیر بگذارد.

رییس مجلس شورای اسلامی گفت: بدون 
شک هدایتی که برخواسته از مکتب قرآنی 
باشد، به سمت رشد و تحول حرکت خواهد 
ب�ود و دقیقاً در نقطه مقابل تحجر و رکود و 

انفعال است.
به گزارش خبرنگار مه��ر، محمد باقر قالیباف 
ریی��س مجلس ش��ورای اس��لامی در مراس��م 
افتتاحی��ه چهلمین دوره مس��ابقات بین المللی 
ق��رآن گفت: بدون ش��ک همه امت اس��لامی و 
جوام��ع امت اس��لامی ما در تلاش هس��تند تا 
بتوانند شاخص های اسلامی بودن را در جوامع، 
در دولت ه��ای خود و بالاخ��ص در خانواده های 
خ��ود، پایه گذاری کرده و توس��عه دهند و همه 

همت خود را بر این امر متمرکز کنند.
وی افزود: بدون شک مهمترین معیار و سنجه 
برای یک انس��ان متدی��ن، خان��واده و نیز امت 
اس��لامی وجود دارد، قرآن کری��م و مکتب اهل 
بیت اس��ت که اگر صادقانه ب��ه آن نگاه کرده و 
قیاس کنیم، راه نجات ما آنجاس��ت و این مسیر 

است که باید در آن حرکت کنیم.
قالیباف اظهار داش��ت: اگر ب��ه دنبال هدایت 
هس��تیم، تکیه بر قرآن و فرهن��گ قرآنی برای 
هدایت است و طبیعتاً و بدون شک هدایتی که 

برخواسته از مکتب قرآنی باشد، به سمت رشد و 
تحول حرکت خواهد بود و دقیقاً در نقطه مقابل 

تحجر و رکود و انفعال است.
ریی��س قوه مقنن��ه ادامه داد: ق��رآن و کتابی 
ک��ه برای هدای��ت و تعلیم و تربیت اس��ت. این 
مأموریت نبی مکرم اس��لام اس��ت ک��ه تعلیم و 
تربیت و حکمت به جامعه آموخته ش��ود و این 

کتاب برای این آموختن و حرکت است.
وی بیان کرد: بدون شک این اجلاس و اینگونه 
نشس��ت ها بهترین هنجارس��ازی ها برای انس با 
قرائت اس��ت؛ قرآن کتاب زندگی و حکمرانی و 

اداره و رشد جامعه است.
قالیباف همچنی��ن با بیان اینک��ه اصلی ترین 
معی��ار رش��د یک جامع��ه، عقلانی��ت دینی آن 
جامعه اس��ت، اظهار داشت: اصلی ترین شاخص 
برای یک جامعه، رشد تفکر و عقلانیت دینی در 
آن جامعه است لذا جامعه قرآنی جامعه ای است 
که هر روز در آن رش��د و عقلانیت دینی بیشتر 
از قبل باش��د و در این مس��یر گام بردارد و این 
امر معنوی اس��ت. رییس قوه مقننه تاکید کرد: 
ادام��ه داد: اینکه رهبری فرمودن��د امام ما امام 
تحول اس��ت، ریش��ه در همین نکته دارد؛ مقام 
معظم رهب��ری در عید مبعث به همین موضوع 
اشاره کردند که انقلاب اسلامی در ادامه بعثت و 
برانگیختگی برای تحول و رش��د و احیای مجدد 

اسلام و عزت مسلمین است.
قالیب��اف در ادام��ه گف��ت: این انق��لاب رو به 
جل��و ادامه دارد و ان ش��اءالله پیش خواهد رفت 
ب��ه طوری ک��ه دیده ایم چه تأثیرات��ی در اتحاد 
مس��لمین و مقابله با استکبار و رژیم جنایتکار و 
کودک کش صهیونیستی داشته و امت اسلامی 

ایستاده است.

اسلاو ومیر کولتون:

ایران از پیشتازان تولید پهپاد در جهان است
قالیباف:

هدایت برخواسته از مکتب قرآن به سمت تحول است

تاکید رییسی بر ضرورت حفظ سرمایه های صندوق توسعه ملی
در جلسه هیات امنای صندوق توسعه ملی صورت گرفت؛

  یک
نائ��ب رئیس اتاق بازرگان��ی تبریز با بیان اینکه 
تبری��ز ش��هری دارای هویت و س��ابقه تجاری و 
فرهنگی اس��ت گف��ت: افراد و ش��خصیت  هایی 
همچ��ون هوش��نگ فاخر، بس��یار قاب��ل احترام 
هس��تند و حض��ور چنین افرادی برای ما بس��یار 

ارزشمند است.
مس��عود بنابیان از هوش��نگ فاخر ب��ه  عنوان 
ف��ردی ک��ه بیش��ترین مکاتب��ات و مطالب��ات 
کارشناس��ی  ش��ده با دولت و مس��ئولان استانی 
داش��ت افزود: او تنها ب��ه مطالبه  گری اکتفا نمی  
ک��رد و راهکار نیز ارائه می  داد و علاوه بر س��ابقه 
فعالی��ت اقتصادی و کارآفرینی، از لحاظ اخلاقی، 
 سعه صدر و متانت نیز برای همه ما الگو به  شمار 

می  رود.
  دو

عضو هیئت رئیس��ه اتاق تبریز در این نشس��ت 
با تاکی��د بر وج��ود فضای همدل��ی و مودت در 
اتاق بازرگانی تبریز گف��ت: هیئت نمایندگان در 
ای��ن دوره تلاش دارند با وح��دت، اهداف بخش 

خصوصی را پیش ببرند.
رضا جعف��ری با تاکید بر اینک��ه باید نام و یاد 
بزرگان��ی همچون آقای فاخ��ر در تاریخ صناعت 
آذربایج��ان مان��دگار اس��ت ب��ر ض��رورت ثبت 
زندگینام��ه و سرنوش��ت این اف��راد تاکید کرد و 
افزود: در حال حاض��ر اتاق تبریز در حال تدوین 
کتاب  تاریخ صناعت و تجارت اس��ت و نام چنین 

بزرگانی از این طریق در تاریخ ثبت خواهد شد.
وی اضافه کرد: پس از اتمام س��اخت ساختمان 
جدید ات��اق بازرگانی تبریز، س��اختمان فعلی به  
موزه  ای ب��رای معرفی تاریخ صنعت آذربایجان و 
شخصیت های برجس��ته این حوزه تبدیل خواهد 

شد.
  سه

رئیس شورای راهبردی مرکز پژوهش های اتاق 
بازرگانی تبریز با اش��اره به آش��نایی ۷۰ ساله با 
آقای فاخر گفت: م��ن در تاریخ فعالیت حرفه ای 
خود همواره او را به دید یک معلم نگاه کرده  ام.

س��یدباقر ش��ریف  زاده، ویژگی ب��ارز مدیریتی 
هوش��نگ فاخ��ر را حاکمی��ت منط��ق، نگ��رش 
کارشناسی ش��ده و روحیه مطالبه  گری او عنوان 
کرد و افزود: این فرد از بسیاری از چیزها گذشت 

تا همچنان فاخر بماند.
وی، اح��داث ۵ کارخانه در س��طح آذربایجان 
شرقی، ساخت مدارس، ایجاد تعاونی برای پرسنل 
و نائب رئیس��ی اتاق بازرگان��ی ایران و تبریز را از 
افتخارات فاخر برش��مرد و گفت: قطعاً جامعه ما 

قدردان تلاش های این بزرگمرد خواهد بود و نام 
و یاد وی در تاریخ اتاق تبریز و صنعت آذربایجان 

ماندگار است.
ش��ریف زاده با انتقاد از کارش��کنی های دولت   
در خص��وص ع��دم تعهد به وعده ها خاطرنش��ان 

کرد: نتیجه این بدعهدی  ها این اس��ت که طی ۴ 
سال اخیر، میزان سرمایه  گذاری در کشور منفی 
ش��ده و واحدهای تولیدی مستقر در شهرک های 
صنعت��ی یک ب��ه یک در حال واگذاری هس��تند 
و ل��ذا جلوگیری از فعالیت  های کاذب از یکس��و 

و حمای��ت از فعالیت ه��ای مولد از س��وی دیگر 
ضرورت دارد.

  چهار
اس��تاندار اس��بق آذربایجان ش��رقی با اشاره به 
اینکه تبریز برای من ش��هر خاطره هاس��ت گفت: 

مخصوص��اً زمانی که در جمع تج��ار و بازرگانان 
حض��ور پی��دا م��ی  کنم، ای��ن ح��س دوچندان 
می ش��ود زیرا سابقه اتاق بازرگانی تبریز به دوران 
مش��روطیت بازمی گردد واین شهر شخصیت های 

برجسته ای در دل خود تربیت کرده است.
یحیی محمدزاده، نیروی انس��انی را اصلی ترین 
س��رمایه هر کشور دانس��ت و افزود: اگر نیروهای 
انسانی در مسیر درست هدایت شوند، می  توانند 
توسعه و رش��د اقتصادی را به بهترین شکل رقم 

بزنند.
وی، فاخ��ر را ش��خصیتی بزرگ عن��وان کرد و 
یادآور ش��د: این مرد در نقطه مقابل کسانی است 
که زمین را به آسمان می  دوزند تا روزنه  ای برای 
رانت و بده  بس��تان به  دست بیاورند، در حالی که 
او هرگز برای منافع ش��خصی خ��ود تلاش نکرد 
بلکه هم��واره برای منافع کش��ور تلاش نموده و 
به  دور از تملق و چاپلوس��ی در مسیر درست گام 

برداشت.
 پنج

پرویز بیوک - عضو سابق هیئت نمایندگان اتاق 

تبریز - ه��م گفت: آقای فاخر ش��خصیتی کاملًا 
احساسی دارد و بر مبنای احساس کار می  کند و 
امیدوارم آنقدر زنده بماند تا ش��اهد تحقق رویای 

دیرین خود، یعنی توسعه آذربایجان باشد.
پرویز کلین��ی - عضو ادوار هیئ��ت نمایندگان 
ات��اق تبریز - هم گفت: همه ما این مرد بزرگ را 
می شناسیم و نیاز به تعریف اضافی نیست و تنها 

باید گفت، او از جنس زمانه نیست.
اح��د هریس��چیان - دیگ��ر عض��و ادوار هیئت 
نماین��دگان اتاق تبریز - نیز گفت: من این مرد را 
بیش از ۵۰ س��ال است که می شناسم و به غیر از 

خوبی، صداقت و راستی از او چیزی ندیده  ام.
ابراهیم فریادخواه - رئی��س آموزش و پرورش 
شهرس��تان بس��تان آباد - نیز اظهار ک��رد: آقای 
هوش��نگ فاخر ۱۲ س��وئیت و دو دهن��ه مغازه 
تج��اری در شهرس��تان بس��تان آباد احداث کرده 
اس��ت که درآمد آن، تماماً صرف توس��عه و رشد 
دانش آم��وزان مناط��ق محروم این شهرس��تان 

می شود.
  فاخر

هوش��نگ فاخر هم در خاتمه مراس��م از تمام 
افراد حاضر در جلسه گفت: دغدغه همیشگی من 
شکوفایی اقتصاد و معیش��ت مردم بوده و هست 
و در این راس��تا تمام تلاش خود را انجام داده  ام 
زیرا اگر انسان می  خواهد پیشرفت کند، باید تابع 

منطق باشد.
وی اف��زود: وزرای وق��ت، مرا ف��ردی ضد بهره  
می  ش��ناختند، اکنون نیز بر این باور هس��تم که 
در هر کش��وری ک��ه نرخ بهره ۲۰ درصد باش��د، 
قطعاً تورم حاکم است و در چنین شرایط، کشور 

توسعه نمی یابد.
فاخر با اش��اره به اینکه در کش��ورهایی که نرخ 
بهره و تورم تک  رقمی باش��د، ش��اهد شکوفایی 
و توس��عه همه جانبه هس��تیم اضافه کرد: شرایط 
فعلی، زیبنده کش��وری که ی��ک درصد جمعیت 
دنیا و ۹ درصد منابع نفت، گاز و معادن جهان را 

داراست نیست.
بدی��ن ترتی��ب نبای��د از پندهای زندگی س��از 
این کارآفرین برتر آذربایجانی کش��ور به سادگی 
گذش��ت؛ به اعتق��اد من اگر هر ک��س، هر کاری 
را که انجام م��ی  دهد به بهترین نحو انجام دهد، 
رشد می کند، به فرزندانم هم گفتم اگر قرار باشد 
لبوفروش هم شوید آن کار را به نحو احسن انجام 
دهید تا بتوانید کس��ب  و  کارتان را توسعه دهید 
اما اگر کار بزرگی هم به دس��تتان بدهند، ولی با 
صداق��ت و علاقه آن را انج��ام ندهید موفق نمی  

شوید.

 نیم قرنِ فاخر 
در کارآفرینی آذربایجان

اهمیت تجلیل از مقام علمی و اقتصادی نائب رئیس 
 اسبق اتاق بازرگانی تبریز و ایران 

به روایت "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

در واحده�ای صنعتی باید یک مدیر وجود داش�ته باش�د زیرا قطعاً در ی�ک واحد صنعتی 
همیش�ه تعداد زیادی از اف�راد فنی حضور دارند و یک نفر برای مدیر بودن باید با مس�ائل 

مالی و اقتصادی آشنا باشد.
اینها، بخش�ی از اظهارات "هوشنگ فاخر" بزرگمرد تجارت و کارآفرینی تبریز و آذربایجان 
اس�ت... معتقد است که اکنون در اروپا کس�انی را به راحتی در واحدهای تولیدی استخدام 
می کنند که حتماً یکی از مقاطع تحصیلی ش�ان، فنی و یکی از مقاطع نیز رش�ته های مربوط 
به مدیریت و اقتصاد باش�د و از اینکه در رشته ریاضی تحصیل کرده و همیشه در طول این 

سال ها دائم در حال مطالعه بوده، خرسند است.
فاخر می گوید بر اس�اس علاقه اش، همیش�ه با کارگرها کار کرده و بس�یاری از مسائل فنی 
کار را از آنها آموخته و بخش دیگری را هم با مطالعه به دس�ت آورده و ار اینکه در رش�ته 
اقتصاد هم تحصیل کرده، پشیمان نیست. تجلیل از مقام هوشنگ فاخر که سالها در قامت 
نائب رئیس اسبق اتاق تبریز و ایران به فعالیت پرداخته بسیار حائز اهمیت بود که روایتی از 
کارنامه نیم قرن کارآفرینی او در اتاق تبریز رقم خورد و بار دیگر نشان داد که آذربایجانی 

ها موتور محرکه اقتصاد و کارآفرینی کشور هستند...

هوشنگ فاخر 
می گوید در هر 
کشوری که نرخ 

بهره بانکی در آن ۲۰ 
درصد باشد قطعاً 
تورم حکفرما شده 
و کشور از توسعه 

 یافتگی ساقط 
می شود

وزیر کشور خبر داد

حضور یک میلیون نفر در شعب اخذ رأی برای 
برگزاری انتخابات

وزیر کشور از حضور یک میلیون 
نفر در شعب اخذ رای برای برگزاری 

انتخابات ۱۱ اسفند خبر داد.
به گ��زارش ایس��نا، احم��د وحیدی 
در همای��ش چهار هزار نف��ری مجریان 
انتخابات اظهار داش��ت: ام��روز امانتدار 
انتخابات هس��تیم و این امانت بزرگ در 
دستان شما مجریان و عزیزانی است که 

در سر شعبه ها حضور دارند.
وی با بیان اینکه حدود یک میلیون نفر در کشور اعم از مجریان - که در شعب هستند- 
و هیات های ناظر و عزیزان انتظامی در ش��عب اخذ رای حضور دارند و این حماس��ه بزرگ 
توسط مردم عزیز ما رقم خواهد خورد، گفت: ما در شرایط بسیار حساسی - از اتفاقاتی که 
در جهان رخ می هد- هس��تیم و امروز همه توجهات به ملت ایران و حرکت بزرگ ملت ما 

دوخته شده است. ملت بزرگی که حماسه ها آفریده است.
وزیر کش��ور ادامه داد: امروز حرکت بزرگ انقلاب اس��لامی در جهت برانگیختگی همان 
مستضعفانی است که قرآن بزرگ ما منت وراثت زمین را به آنها داد و گفت ما آنها را وارثان 
زمین می کنیم. این انقلاب برآمده از ندای مس��تضعفین و ندای مظلومان تاریخ و کس��انی 
است که در طول زمان له شده اند و توجهی به آنها نشده است و این انقلاب با صدور پیام 

خود در جهان، امروز طلایه دار حرکت مستضعفان و مظلومان برای احقاق حق است.
 

رئیس ستاد انتخابات تهران خبر داد

رقابت ۳ هزار و ۸۹۸ نفر در تهران برای حضور در 
مجلس دوازدهم

رئیس س�تاد انتخاب�ات تهران از 
رقاب�ت ۳ هزار و ۸۹۸ نفر در تهران 
برای حض�ور در مجل�س دوازدهم 

خبر داد.
به گزارش ایسنا، سید عباس جوهری 
معاون سیاسی-اجتماعی استاندار تهران 
با ارائه گزارشی از اقدامات ستاد انتخابات 
تهران یادآور ش��د: از ۱۵ مرداد فرآیند 
انتخابات با دستور وزیر کشور آغاز شد و 
۲۱۰ روز این فرآیند ادامه داشته است. برای اولین بار پیش ثبت نام به صورت غیرحضوری 

انجام شد که در تهران ۱۲ هزار نفر در آن حاضر شدند که سه برابر دوره قبل بود.
وی اضاف��ه کرد: بعد از تایی��د هیئت های اجرایی و نظارت، از ۵ هزار و ۷۰۶ داوطلب که 
در هیئت نظارت تایید ش��ده بودند، ۳ هزار و ۸۹۸ نفر در عرصه رقابت حاضر خواهند بود 
که نزدیک به ۶۸ درصد تایید شده اند. امسال در تایید صلاحیت ها شاهد رشد ۳۱ درصدی 
نسبت به دوره قبل هستیم. تا اول اسفند هنوز فرصت وجود دارد که شورای نگهیان افراد 

دیگری را تایید کند که ممکن است به این آمار اضافه شود.
جوهری در ادامه اظهار کرد: برای ایجاد رقابت بیشتر، بیش از ۲۰۰ کانال تلویزیونی برای 
تبلیغات کاندیداهای مجلس ش��ورای اسلامی راه اندازی ش��ده که ۱۰ شبکه در تهران در 
اختیار کاندیداها خواهد بود. اول اسفند تایید نهایی کاندیداها صورت می گیرد، دوم اسفند 
انتش��ار آگهی اسامی نامزدهای نهایی و از سوم تا نهم اس��فند فرصت تبلیغاتی کاندیداها 
خواهد بود. در ۱۰ اسفند تبلیغات ممنوع است و جمعه ۱۱ اسفند فرآیند رای گیری صورت 
خواهد گرفت. رئیس ستاد انتخابات تهران همچنین درباره انتخابات ششمین دوره مجلس 
خبرگان رهبری در تهران گفت: ۱۶ کرسی از ۸۸ کرسی مجلس خبرگان برای تهران است 
ک��ه ۲۶ کاندیدا در عرصه رقابت آن حضور دارند. فعالیت تبلیغاتی کاندیداهای خبرگان از 
دیروز آغاز شده و می توانید برنامه های تبلیغاتتی کاندیداها را از شبکه تهران و رادیو تهران 

ببینید و بشنوید. برای عدالت تبلیغاتی، قرعه کشی میان کاندیداها صورت گرفته است.

خبر


